
Conrad-Smit, AJA 

Van: Bommel van H. [H.vBommel@tweedekamer.nl]

Verzonden: zondag 1 december 2013 11:22

Aan: 'Ruud Lammers'; Emile Roemer; Harry van Bommel

CC: Bruin, K de; Blase, B; Bergmans, APMAF; Jacobs, HC; Wouter Smit; Hoff, E; Henny Hoekstra; 
Willem Schulpen; Tegenwind Alblasserdam; Hanneke Dikowski 
(h.dikowski@stichtingwelzijnalblasserdam.nl); 'Boodt Management Deelneming'; Dirk Meiners; 
Diana Kensenhuis; Witsen Elias Gmail; griffier; Poiesz, BCAM

Onderwerp: RE: Openbaar Ministerie Nedstaal Gedeputeerde Janssen, nu op korte termijn een gesprek dat 
tot een bevredigend resultaat zal leiden
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Geachte heer Lammers, 
  
Dank voor uw bericht. Zoals u weet is de SP al heel lang betrokken bij het asbestprobleem in Nederland. 

Het is aan de SP te danken dat er een asbestfonds is gekomen en dat veel mensen een 

schadevergoeding hebben ontvangen. 
  
Onze gedeputeerde in Zuid-Holland heeft een goede staat van dienst en wij zijn zeer tevreden over zijn 

werk. Het past ons dan ook niet om hem ‘achter de broek te zitten’ zoals u verzoekt. Nog afgezien van 

de staatsrechtelijke verhoudingen tussen parlement en provinciaal bestuur is dat niet de wijze waarop 

wij in de SP met elkaar omgaan. Het ligt meer voor de hand dat u via de gemeenteraad en het college 

tracht het gesprek met de provincie en gedeputeerden te voeren. 
  
Met vriendelijke groet,  
 

Harry van Bommel    Tweede Kamerlid  
Woordvoerder Europese en buitenlandse zaken 
 

Lees ook mijn weblog www.harryvanbommel.nl  

of volg mij op twitter via www.twitter.com/harryvandesp  
  

Van: Ruud Lammers [mailto:rl@dds.nl]  
Verzonden: vrijdag 29 november 2013 22:08 
Aan: Emile Roemer; Harry van Bommel 

CC: Bruin, K de; Bert Blase; Bergmans, APMAF; Jacobs, HC; Wouter Smit; 'Hoff, E'; Henny Hoekstra; 
Willem Schulpen; Tegenwind Alblasserdam; Hanneke Dikowski 
(h.dikowski@stichtingwelzijnalblasserdam.nl); 'Boodt Management Deelneming'; Dirk Meiners; Diana 
Kensenhuis; Witsen Elias Gmail; griffier; griffier@h-i-ambacht.nl 

Onderwerp: Openbaar Ministerie Nedstaal Gedeputeerde Janssen, nu op korte termijn een gesprek dat 
tot een bevredigend resultaat zal leiden 
  
Aan de Tweede Kamerfractie van de Socialistische Partij: 
 
Hoogedelgestrenge heren Roemer en van Bommel, 
 
Wij spreken ons grote respect uit voor uw werk in de Tweede Kamer der Staten Generaal. Daar 
beginnen we mee. 
Om te vervolgen met wat ons ernstig dwars zit en waarvoor wij, samen met u, een oplossing 
willen zoeken. 
 
In de regio Drechtsteden (ZUID HOLLAND ZUID) kampen we met een groot milieuprobleem, 
misschien wel een van de grootste van Nederland. ASBEST, GIFTIGE STOFFEN, LOZINGEN 
OP DE RIVIEREN, De top-5 van vuilste gebieden in NEDERLAND, Nedstaal, 
Rivierendriesprong, A15, N3, A16, Dupont, Derde Merwedehaven, fijnstof, gevaarlijke diffuse 



emissiestoffen, handhavingsproblemen, long- en asbestkanker, problemen aan de luchtwegen bij 
kinderen, extreme stofoverlast, door onder andere het tekortschieten van de milieudienst (OZHZ), 
serieuze aantasting van de volksgezondheid, timide ongeïnformeerd en dommig bestuur (de goede 
bestuurderen niet te na gesproken overigens), handjeklap, criminele activiteiten, vermoedens van 
witwassen crimineel geld, Bibob-onderzoek, afschuifcultuur, kortom één grote puinzooi. Om het nu 
maar eens even onparlementair uit te drukken. 
 
Wat gaat u daar aan doen? Uw man in  het provinciehuis is de heer Janssen. Zie zijn foto hieronder. 
 

 
Gedeputeerde Janssen 
 
Wij proberen de heer Janssen, en ook de Commissaris van de Koning, binnenkort aan tafel te 
krijgen. Om het er eens met hem over te hebben. Dat proberen we al EEN JAAR LANG, maar 
telkens geen gehoor. Overheid, waar ben je? 
Nou ben ik natuurlijk maar een "gewoon raadslid" in een gewone middelgrote gemeente. Lijst 
Lammers, wat stelt dat nou voor? Dus in formele zin hoeft u niks met dit bericht te doen. 
 
Maar ik zeg u: als deze problemen niet binnen enkele dagen vanaf nu echt aangepakt gaan worden, 
dan breekt de spreekwoordelijke hel hier los. Om het mild uit te drukken. 
U bent nu in elk geval op de hoogte. 
 
Het burgercomité dat zich al een jaar bezig houdt met het onrecht dat hier de mensen wordt 
aangedaan, staat nog steeds in de kou. Het bestuur lokaal en regionaal is nagenoeg afwezig. 
Bungelende wethouders mogen blijven zitten alleen omdat de kosten dan niet nog hoger uitvallen. U 
ziet, hoe treurig het allemaal is. Wat wij willen is dat Nedstaal en bedrijven hier in de regio schoon 
gaan produceren. Als dat extra investeringen vereist dan moeten we daar samen met de provincie een 
creatieve oplossing voor zoeken. Maar niks doen is geen optie. 
 
U kunt ook zeggen, de regio Drechtsteden met 250 duizend inwoners gaat me aan het hart! Het gaat 
immers wel om mensen, om hun gezondheid. We hebben een massa mensen achter ons staan, die 
maken zich dagelijks grote zorgen. De media staan klaar om uit te pakken, ook landelijk en zelfs 
internationaal. Mijn fractie heeft een onderzoek door het Openbaar Ministerie gelast. Want het is niet 
pluis daar bij Nedstaal. Er dient een parlementair onderzoek te komen als het aan mijn fractie ligt. Er 
dient nu op korte termijn een doorbraak te komen. Enige documenten uit het dagelijks aanzwellende 
dossier gaan met dit bericht naar u toe. 
 
"Uw" gedeputeerde, de heer Janssen van uw partij de SP, is aan zet. Hij wil ons maar niet spreken. 
Wij verwachten dat u hem achter de broek zit. Laat hem op korte termijn naar de Drechtsteden 
komen. Naar neutraal terrein, naar Papendrecht. Het zonnige hart van de Drechtsteden. Afgelopen 
zaterdag hebben we nog op Dordrecht geschoten als herinnering aan een historisch feit: 200 jaar 
geleden hebben troepen van Napoleon in 1813 nog een paar losse flodders op Dordrecht afgevuurd. 
We hebben dus al geoefend. 
 
Het grootste milieuprobleem speelt zich thans af in Alblasserdam met Nedstaal. Leest u "Wat er 
allemaal niet deugt aan de OZHZ en u leert ook Nedstaal van een andere kant kennen". Aanrader. 
Maar dit is nog maar het begin. 
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Alblasserdam, Hendrik Ido Ambacht en Papendrecht werken samen. De regio Drechtsteden volgt 
alles op de voet. Burgemeester Brok zou zich er ook mee willen bemoeien, maar die gaat alleen over 
Dordrecht. 
Die ene Drechtstad komt er niet, zo is ons ingefluisterd. Door Sint en Piet. 
 
Ook zijn wij bereid met u persoonlijk in gesprek te treden c.q. een parlementaire commissie toe te 
spreken. 
 
Wij wachten uw antwoord in spanning af. 
 
Met vriendelijke, edoch, strijdbare groet, 
Lijst Lammers in de Gemeenteraad van Papendrecht 
Ruud Lammers 
 
CC: alle sleutelpersonen die een rol spelen of gaan spelen. 
Nota bene: de pers houden wij steeds van alle ontwikkeling nauwkeurig op de hoogte. Enkele grote 
spelers hebben al dossiers aangelegd om toe te slaan als het nodig is. 
Bijlagen: enkele relevante documenten, meer op aanvraag beschikbaar indien u dat wenst. 
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